



Protokoll nr 1

Styrelsemöte 2019-01-20

Tid och plats: Scouternas kansli i Jönköping kl. 10:00

Närvarande: Hans Sandblad, Anders Bernberg, Zackarias Montell, Ulf Ödman, Louise Borgot Pitts, Sanna Wisborg, Erik Bergqvist, Henrik Johansson, Adam Lundberg, Rickard Carlsson

Dagordning:

1. Mötet öppnades
2. Erik valdes till mötessekreterare
3. Zackarias valdes till justerare.
4. Dagordningen fastställdes.
5. Föregående mötesprotokoll gick igenom.

6. Inkommen post och e-post.

Region Jönköpings län har skickat ut en förfrågan om att komma in med yttranden inför den regionala utvecklingsstrategin för åren 2019 till 2035. Anders och Hans tittar på detta.

7. Regionala utbildningsgruppen.

Regionala utbildningsgruppen har haft möte. 70 personer anmälda till scoutfrossan. Den som vill åka från styrelsen till scoutfrossan behöver inte anmäla detta i förväg. Hans och Hebbe tänker åka på frossan som representanter från styrelsen.

Lokaler saknas till en del av utbildningstillfällena i höst, programmet över utbildningar har därför inte publicerats än. Detta kommer in publiceras inom tre veckor.

8. Rapporter.

Julbordet: Det var bra uppslutning på julbordet, cirka 100 personer kom.

Förrådsrensning: Förrådsrensning är pågående, cirka en tredjedel av utrymmena är rensade. På mötet den tredje mars sätts tid av för att fortsätta uppstädningen.

Scoutkonsulenten: Ett möte planeras i regionen, "ostanträff", där alla parter inom scouting ska träffas och gemensamt samtala om hur vi vill att scoutingen ska utvecklas. Scoutkonsulenterna har även haft adventsmingel. I Jönköping kom det ingen till minglet, vilket troligen berodde på att det låg några dagar efter distriktets julbord. Styrelsen tyckte att liknande träffar i fortsättningen skall undvikas i närheten av hektiska storhelger som jul och sommarlov för att locka fler att komma. Det ska komma en regional kårenkät där kårerna ska svara på hur de vill utveckla sin verksamhet. Detta ska hjälpa de regionala scoutkonsulenterna att bedöma vilken typ av stöd de ska ge till de olika kårerna.

Det finns en ide om att barn ska kunna komma till läger för att prova på scouting och i Norra Smålands distrikt skulle det röra sig om spårarlagret i Skuggebo i Juni. Distriktet tycker att det vore bra om insatserna inriktar sig på barn i den södra delen av distriktet, där scoutingen har minskat kraftigt de senaste tio åren.



Adam tycker att det är lite dålig respons från kårerna och att han måste i hög grad arbeta uppsökande. Vi försöker framföra det till kårerna.

9. INSAK/UTSAK

De inkomna stadgarna för Rover/Utmanarverksamheten gicks igenom. Styrelsen vill göra ett tillägg till paragraf 2, där en passus om att all verksamhet bedrivs inom ramen för scouternas verksamhet bör införas. I övrigt hade styrelsen inget att anmärka på stadgarna.

För det första tinget i vår står distriktet för alla kostnaderna och någon avgift från scouterna behöver inte tas ut. 266 scouter i distriktet berörs av den här verksamheten. Ett utskick ska göras per brev där information går ut till alla berörda scouter och ledare.

10. Fastigheter.

Mats Larsson har inkommit med förslag på att måla trappen, nytt golv på loftet samt byta väggarmaturer. Styrelsen hade inget att invända mot detta, eftersom det är att betrakta som underhålla fastigheten.

Kansliet.

Telia erbjuder inte längre den typen av avtal på bredband som kansliet haft tidigare. Av kostnadsskäl beslutar styrelsen därför att inte teckna annat avtal i dagsläget, då nyttjandegraden är väldigt låg i dagsläget. Bredbandet är uppsagt från och med första april. Alternativa lösningar som kan komma ifråga är mobilt bredband eller att använda sitt egna i telefon och liknande.

11. Ekonomi.

Distriktet kommer gå plus minus noll, medan vi i budgeten har beräknat att göra ett underskott på drygt hundra tusen kronor. Detta beror på att vi fick mer pengar från landstinget än beräknat samt att Skuggebo varit uthyrt mer än planerat. Totalt har distriktet tillgångar på över 1,7 miljoner.

12. Pågående ärenden

Underhållsplan fastigheter		
Ny kårwebb - utbildningsträff	Styrelsen	Adam tittar på om det är någon som kan komma på stämman och visa den nya scoutwebben.
Scoutfrossan		
Verksamhetsplan	Anders	
Distriktsstämma	Styrelsen	Anmälan läggs upp på hemsidan. Förslag på valberedningen bör ha inkommit den 10 februari. De som har fått bidrag från distriktet ska redovisa detta på stämman, avsatt tid för detta är totalt 20 minuter. Ulf



		Eriksson från Huskvarna scoutkår ska få Gustav Adolfsmärket.
Spårarläger	Styreslen	Spårarlagret "På drift" blir på Skuggebo med sjörövertema. Datumerna ligger fast eftersom det var enda möjligheten för ledarna att genomföra lagret, trots att många scouter inte hade möjlighet att komma.
Distriktsläger 2020	Ulf Ödman	Ett eget nyhetsbrev med upprop om intresserade att delta i lägerkommittén ska gå ut.
WSJ ansökningar	Ulf Ödman	24 stycken ansökningar om bidrag inför WSJ har inkommit. Styrelsen beslutade att samtliga ansökningar skulle beviljas med 3000 kronor per person, totalt 72 000 kronor. Ulf, Henrik och Hans avstod i att rösta då de berördes av beslutet.
Gilwell Park	Ulf Ödman	Inget nytt. Bra om resan samordnas när det är ett arrangemang på Gilwell Park eftersom det annars är ganska dött där.
Scoutledningsträff	Hans Sandblad	Huskvarna i Slottsvillan den 6 till 7 April.
Förtjänstmärken m.m.	Hans	Kontakt med silversmed ska tas.

13. Kårkontakter.

Årsprotokoll har inkommit från Korsberga, Vetlanda, Kristina och Måsarps scoutkårer.

14. Demokratijamboree i Norra Småland

Distriktet vill veta vad som förväntas av oss om vi ska anordna demokratijamboree så att årsstämman kan ta ställning till det. Anders tittar på detta till nästa möte.

15. Till nyhetsbrevet

Påminnelse om årsstämman, motioner inne senast 9 feb, föransmälan till stämman kårvis. Handlingar skickas ut 16 feb. Rovertinget har möte 9 februari på Örjansgården. Adam skickar med en text med information från konsulenter. Utbildningar för 2019 presenteras inom några veckor. Utbildningarna finns på folkhögskolan. Lägerkommitté till distriktsläger 2020. Tävlingsdagen är den 4 maj i Eksjö.



Spårarlägret "På drift" kommer genomföras 6 till 9 juni på Skuggebo.

16. Kommande möten

10 feb kl. 10,00 på kansliet

3 Mars kl. 10,00. Städdag på kansliet.

9 Mars distriktsstämma i Värnamo.

17. Mötet avslutades.

Erik Bergqvist, Sekreterare

Hans Sandblad, Ordförande

Zackarias Montell, justerare